
 

 

XIAN’S TIMELESS JOURNEY 
(No Shopping)   

TC: CHN-GT7XIAN 

 9D7N 

DAY 01 SINGAPORE - XIAN 

Check in at Changi Airport and depart to the beautiful ancient city Xi’an. 
Picked up by tour guide after arrival, transfer to hotel for rest. 

DAY 02 XIAN  

(Breakfast/Lunch/Dinner) 

This morning, proceed to visit Terracotta Warriors and Horses Museum 
(include battery car), Terracotta Warriors is one of the greatest 
archaeological discoveries in the history of the world. Next to Hua Qing Chi, 
it is a hot spring bath in Huaqing palace in Tang Dynasty. Free time at 
Wangfujing Mall 

DAY 03 XIAN - HAN ZHONG 

(Breakfast/Lunch/Dinner) 

Today, take high-speed train to Han Zhong, Visit Ancient Hantai, Xinghan 
Scenic spot, is an all-around scenic spot with Han culture as the core, the 
scenic area includes 5 core themed scenic spots of Han culture, Han culture 
Museum, Han Yuefu, Xinghan City Exhibition hall, Han people Hometown 
street, And silk road Customs street.      

DAY 04 HAN ZHONG - XIAN 

(Breakfast/Lunch/Dinner) 

After breakfast, Visit Longtou Mountain (include shuttle bus+ Elevator+ 
Cableway), It won the “Most beautiful forest land in Shaanxi Province” 
Different scenery in four seasons. Take high-speed train back to Xian  

DAY 05 XIAN       

(Breakfast/Lunch) 

Today visit Small Wild Goose Pagoda and Xian Museum (Close on every TUE), 
Passing by the Ancient City Wall, the most preserved ancient city wall in 
China. Yongxing Fang-A workshop style boutique project, with folk traditions 
to form a layout of Gulifang displaying the neighborhood like shape and 
historical life atmosphere of ancient Chang’an city, and watch the Shadow 
Puppet Show. Then visit Bell and Drum Tower Square and free time at 
Muslim Street at night  

 

DAY 06 XIAN-ZHOUZHI 

(Breakfast/Lunch/Dinner) 

Proceed to Zhouzhi, Visit to Qinling four treasures Science park, “Four 
treasures are Giant pandas, Crested ibis, golden monkeys and takins. Next 
visit to Fireworks alley in Zhouzhui street, at night falls, The Fireworks alley, 
Water street is brightly and activities such as special snacks, traditional 
handicrafts and intangible cultural heritage performances in the block attract 
tourists to stop.   

DAY 07 ZHOUZHI - XIAN  

(Breakfast/Lunch/Dinner) 

Visit Zhouzhi Louguantai, it is the birthplace of Taoist culture and a famous 
Taoist place in the world, also visit Temple of Fortune, Back to Xian for night 
stay    

DAY 08 XIAN 

(Breakfast/Lunch) 

Tour to Big wild Goose Pagoda (Photo stop), Next Qojiang Hanyao Ruins 
Park, it is China’s first Love-themed experiential expo garden. Next to Chang 
An Twelve Hours Theme block and Datang Everbright City, Night time 
transfer to Airport for flight back to Home.    

DAY 09 XIAN - SINGAPORE                   

Arrival Singapore. 

 

*In the event of any discrepancy between the English and 
Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail. 

 

 

 

 

 



 

 

穿越盛世长安游 (纯玩团，无购物)  

TC: CHN-GT7XIAN 

九天七晚 

第一天 新加坡 - 西安  

今日集搭乘豪华客机出发，飞往中国古都之一的西安。抵达后，入住

酒店休息。 

住宿：云尚精品酒店或同级准 4* 

第二天 西安                             

(早：酒店， 午：中式合菜     晚：中式合菜)  

今天，在前往参观浩瀚雄伟秦始皇兵马俑-含单程电瓶车），兵马俑发

掘于 1974 年，堪称世界第八大奇迹。接着参观华清池，王府井商城 

住宿：云尚精品酒店或同级准 4* 

第三天 西安/汉中                         

 (早：酒店， 午：汉中风味     晚：中式合菜)  

今天，乘搭高铁前往汉中，参观古汉台，寻访大汉真迹，古汉台是楚

汉相争时代的筑建，兴汉胜境（含电瓶车），以汉文化底蕴进行深入研

究，景观区内拥有汉文化博物馆，兴汉城市展览馆，汉乐府，丝路风

情街，老家街，五大区。 

住宿：全季酒店准 4*或同级 

第四天 汉中/西安                         

(早：酒店， 午：中式合菜     晚：中式合菜)  

早餐后前往汉中游览龙头山（含区间车+云梯+缆车上下+玻璃栈道-龙

头山位于汉中市），最高海拔 2336 米，陕西省最美林地，四季风景个

异，春有杜鹃，夏有云海，秋有红叶，冬有雪景。还有玻璃栈道。 

乘搭高铁回返西安。 

住宿：云尚精品酒店或同级准 4* 

第五天 西安                                      

(早：酒店， 午：川菜风味     晚：自理)  

早餐后，游小雁塔和西安博物馆（周二闭馆）游缆西安古城墙，西安

古城墙不仅是保存最完整的中国古代城垣建筑，也是世界上现存规模

最大、最完整的古代军事城堡设施。永兴坊-曾是唐朝宰相魏征府邸，

现为非遗文化特色街区，观赏皮影戏，前往钟鼓楼广场及回民街， 

住宿：云尚精品酒店或同级准 4* 

第六天 西安-周至                                       

(早：酒店， 午：中式合菜     晚：关中风味)  

西安前往秦岭四宝科技公园（含电瓶车），为陕西省唯一的珍稀野生动

物保护基地，展示熊猫，金丝猴，朱鹮，羚羊，位于风景优美的秦岭。

前往周至水街，烟火巷子，夜幕降临，水街烟火巷子灯火璀璨，街道

里的特色小吃，传统手工艺术和非遗文化展演等活动，吸引游人驻足。 

住宿：楼观印象酒店或同级准 5* 

第七天 周至西安                                        

 (早：酒店， 午：中式合菜     晚：中式合菜)  

周至楼观台+电瓶车，为中国道教最早的重要圣地，道教楼观的发源地，

其经台犹如竹海松林浮起的方舟，因此常称作楼观台。号称道家 72 福

地之首，续往财神庙， 供奉武财神赵公明。回返西安 

住宿：云尚精品酒店或同级准 4* 

第八天 西安/新加坡                                   

 (早：酒店， 午：长安大牌档小吃宴     晚：自理)  

早餐后游西安大雁塔（不含登塔），寒窑遗址公园，长安十二时辰主题

街区，夜游大唐不夜城，吃喝玩乐尽在其中。晚上送机 

第九天 新加坡 

到达新加坡 

 

行程不含 

*司机和导游小费: RMB25 每人每天 / 领队（如果有）：SGD$2 每人每天 

*机场税 / 其他个人消费 

行程特色 

✓ 气势磅礴兵马俑军团 

✓ 兴汉胜镜，穿越千年重回大汉 

✓ 龙头山，冬有白雪，夏有腾云，总要去看一看震撼人心的云

海吧 

✓ 秦岭四宝科技公园（熊猫，金丝猴，朱鹮，羚牛），来西安

看唯一的棕色大熊猫 

✓ 长安十二时辰，生生灯火，梦回长安，身着唐服，做一回唐

潮人 

✓ 网红街区大唐不夜城步行街 

网红餐厅长安大排档，品尝西安小吃宴 


